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Z á p i s 

2. veřejné zasedání Zastupitelstva města Benátky nad Jizerou 

konané dne 5. 6. 2024 od 17:00 hodin 

ve společenském sále Záložna 

 

Přítomni: Ing. Pavel Balog, PhDr. Karel Bendl, Ing. Jiří Haspeklo, RNDr. Pavel Štifter, Karel Bláha, Libor Čapek, Jan 

Dibitanzl, Mgr. Radek Dostál, MUDr. Lenka Draková, Martina Eichlerová, Mgr. Jaroslav Fröhlich, Radek Jakimzcuk, 

Ing. Jiří Janda, Mgr. Emilie Kalová, MgA. Milan Kolář, Ing. Jaroslav Matějka, Jaroslava Mlejnková, Mgr. Vladimír 

Němeček, Luboš Poluha, doc. Ing. Pavel Štrach, Ph.D., Ph.D., Jana Vetešníková 

 

Omluveni: Mgr. Sylva Buriánová, Mgr. Petra Honcová  

 

Před zahájením zasedání popřál pan starosta společně s místostarosty panu MgA. Milanu Kolářovi k životnímu jubileu.  

 

Poté předložil návrh na změnu programu dnešního zasedání, a to doplnění bodu „Zpráva o výsledku elektronických aukcí 

pozemků p. č. 773/74-75 v k. ú. Dražice pro výstavbu rodinných domů“, který nebyl uveden na zveřejněné pozvánce.  

 

S uvedeným návrhem na doplnění programu souhlasilo 21 přítomných zastupitelů.  

 

Následně byl tedy předložen změněný návrh programu dnešního zasedání: 

Program: 

1. Přivítání, seznámení s programem 

2. Určení ověřovatele 

3. Kontrola zápisu, kontrola usnesení 

4. Zpráva starosty města 

5. Zpráva místostarostů města 

6. Zpráva tajemníka městského úřadu 

7. Majetkové a organizační záležitosti 

• Zápis z Finančního výboru 

• Zápis z Kontrolního výboru 

• Plnění rozpočtu města Benátky nad Jizerou 1. – 4. 2024, Návrh - rozpočtové opatření  

č. 2/2024, Návrh - Závěrečný účet města Benátky nad Jizerou za rok 2023, Schvalování účetní závěrky města 

Benátky nad Jizerou za rok 2023 

• Návrh na rozdělení finančních prostředků z Fondu podpory sportu a zájmové činnosti pro rok 2024 – II. kolo 

• Návrh na rozdělení dotací v oblasti kultury a dalších volnočasových aktivit pro rok 2024 – II. kolo 

• Koupě akcií společnosti Vodovody a kanalizace Mladá Boleslav, a. s. - KAVALIERGLASS, a. s. 

• Vyúčtování dotace z FPSZČ za rok 2024 

• Valná hromada společnosti VaK Mladá Boleslav, a. s. – delegace zástupce města 

• Smlouvy o zřízení věcných břemen 

• Zpráva o výsledku elektronických aukcí pozemků p. č. 773/74-75 v k. ú. Dražice pro výstavbu rodinných 

domů 

• Žádosti v oblasti samosprávy 

8. Interpelace zastupitelů 

9. Náměty a připomínky občanů  

10. Různé, závěr                                                                                 

  

1) Přivítání, seznámení s programem 

Druhé veřejné zasedání zastupitelstva města v roce 2024 zahájil starosta města pan PhDr. Karel Bendl přivítáním všech 

přítomných. 

Podle prezenční listiny bylo přítomno 21 zastupitelů.  

 

S navrženou změnou programu a následně s předloženým programem souhlasilo 21 přítomných zastupitelů. 

 

2) Určení ověřovatele 

Za zapisovatele byla navržena a přítomnými zastupiteli schválena Lucie Cachová.  

Za ověřovatele zápisu byl navržen a přítomnými zastupiteli schválen MgA. Milan Kolář. 

 

S navrženou zapisovatelkou souhlasilo 21 přítomných zastupitelů. 

S navrženým ověřovatelem souhlasilo 20 přítomných zastupitelů, 1 se zdržel hlasování.  
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3) Kontrola zápisu a usnesení 

K zápisu z minulého zasedání neměl žádný člen námitky a připomínky (souhlasilo 21 přítomných zastupitelů). Zápis byl 

schválen.  

 

4) Zpráva starosty města:  

Na dnešní zasedání byl pozván oblastní ředitel (střední Čechy a Liberec) společnosti MI Roads a. s., pan Ing. Jiří Zapadlo, 

která byla na základě výběrového řízení vybrána jako zhotovitel akce s názvem „II/610 Tuřice – Kbel (Benátky nad 

Jizerou, průtah)“, aby odpověděl na otázky týkající se budoucí realizace této rozsáhlé investiční akce a seznámil přítomné 

se stavbou jako takovou. Před předáním slova panu řediteli informuje pan starosta, že se vedení města snaží, aby občané 

byli v maximální možné míře o této akci informováni, a to prostřednictvím veškerých dostupných oficiálních 

informačních kanálů, kde jsou a budou zveřejňovány veškeré aktuální informace. Zřízena bude taktéž komunikační linka 

mezi odpovědnými zaměstnanci stavební firmy a zaměstnanci městského úřadu, kde budou zveřejněna tel. čísla  

a kontakty, kam se lze obrátit v případně řešení komplikací v průběhu stavby. Co se týče stanovení objízdných tras, i zde 

se vedení města snaží najít co nejpřijatelnější řešení. Nicméně ani zhotovitel, ani město si nemůže stanovit dopravně 

inženýrská opatření. Jedná se o složitý úkon, ke kterému se vyjadřují dopravní experti, konkrétně tedy odbor dopravy 

Magistrátu města Mladá Boleslav, který objízdné trasy následně stanoví. Intenzivně se řeší možnosti provizorní 

komunikace k bytovým domům za Špejcharem, svozu komunálního odpadu a přístupu pro pěší. Nicméně je třeba  

si uvědomit, že se jedná o velice náročnou stavbu, a to z důvodu, že rekonstrukce se nebude týkat pouze povrchu 

komunikace, ale zasáhne několik vrstev pod komunikací, kde jsou uloženy inženýrské sítě (kanalizační, vodovodní řad, 

plynové potrubí, datové kabely apod.), které budou zčásti vyměněny. Bohužel nelze předpokládat stav všech těchto sítí, 

který bude zjištěn až po zahájení stavebních prací a odkrytí jednotlivých vrstev a který může průběh stavebních prací 

značně zkomplikovat a plánovaný harmonogram stavebních prací zpozdit. Stavební práce budou rozděleny do různých 

fází, které na sebe budou navzájem navazovat a jejich realizace nebude záležitostí pouze jedné stavební sezony. Pan 

starosta děkuje panu místostarostovi RNDr. Pavlu Štifterovi a zaměstnancům odboru Správy majetku a rozvoje města, že 

se intenzivně věnují jednání s obyvateli i společnostmi bezprostředně dotčenými touto stavbou.  

 

Ing. Jiří Zapadlo 

Jak již bylo zmíněno, společnost MI Roads a. s. se na základě výběrového řízení a podané nabídky stala zhotovitelem 

výše uvedené akce. Společným investorem této akce je Krajská správa a údržba silnic Středočeského kraje, p. o., 

společnost Vodovody a kanalizace, a. s., a město Benátky nad Jizerou. V současné době je smlouva o dílo na realizaci 

tohoto projektu podepsána dvěma investory a chybí pouze podpis ze strany Krajské správy a údržby silnic Středočeského 

kraje, p. o. Projekt je velice intenzivně a pečlivě připravován tak, aby stavba mohla být zahájena ve stanoveném termínu. 

Podle zadávací dokumentace byla vysoutěžena na 17 měsíců. Jak již bylo zmíněno výše, je to stavba náročná. Jedná  

se o kompletní rekonstrukci celého uličního prostoru, v případě Benátek se tedy jedná o ulici Pražskou, ulici Bratří Bendů 

a ulici Na Burse (kompletní rekonstrukce stávající okružní křižovatky) včetně kompletní rekonstrukce inženýrských sítí 

(kanalizační řad, vodovodní řad, přeložky VO, plynovodu), doplnění chodníků v místech, kde chybí. V současné době  

je ze strany zhotovitele zažádáno o uzavírky a předání staveniště je naplánováno k 1. 7. 2024. V letošním roce  

je plánována realizace rekonstrukce ulice Pražská v úseku od vjezdu do města směrem od Tuřic (v místě průmyslového 

areálu) až po křižovatku s ulicí Bratří Bendů (v místě napojení na okružní křižovatku). Ze strany zhotovitele  

je garantováno, že v ulici bude v průběhu rekonstrukce zachován průchozí koridor pro pěší (ulice bude jinak zcela 

uzavřena). V příštím roce by měla být zahájena rekonstrukce ulice Bratří Bendů a Na Burse v místě autobusového nádraží, 

a především okružní křižovatky.  

 

RNDr. Pavel Štifter 

Podává informace o průběhu jednání s občany z ulice Pražská, kterého se osobně zúčastnil. Děkuje za jejich přístup k dané 

situaci a za pochopení. 

 

Diskuze: 

Ing. Jaroslav Matějka  

• Dotazuje se, kde bude umístěno zázemí staveniště (stavební technika atd.).  

Ing. Jiří Zapadlo – stavební technika bude umístěna primárně přímo v uličním prostoru ve staveništi a zároveň probíhají 

jednání se zástupcem průmyslového areálu v Pražské ulici o možnosti uskladnění stavebního materiálu typu palety, 

obrubníky apod. 

 

doc. Ing. Pavel Štrach, Ph.D., Ph.D. 

• Ve zprávě starosty je uvedeno, že i přes opakované urgence nejsou stále zcela dokončeny všechny úpravy okolí 

a zařízení staveniště po dokončení výstavby protihlukové stěny na dálnici D10 v úrovni městské části Kbel. 

Zhotovitelem byla této akce byla společnost „Společnost D10 Benátky, MI a MTS DS" - Metrostav Infrastructure 

a. s.“, společnost se stejným hlavním akcionářem, jako zhotovitel projektu „II/610 Tuřice – Kbel (Benátky nad 

Jizerou, průtah)“. 

Ing. Jiří Zapadlo – stavba (protihluková stěna) byla předaná ŘSD. Vyřešení výše uvedené problematiky bude předáno 

kompetentním osobám.  
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RNDr. Milan Procházka 

• Město již v úseku ulice Pražská, kde je plánována rekonstrukce, realizovalo výstavbu nových chodníků. 

Dotazuje se, zda tedy budou zachovány, či nikoli. A dále se dotazuje, pokud se hovoří o pěší dostupnosti, zda 

zůstane „odříznuto“ sídliště za Špejcharem. Vzhledem k tomu, že rekonstrukce ulice Pražská má být zahájena 

za méně než 4 týdny, je reálné zajistit možnost přístupu k této lokalitě?  

PhDr. Karel Bendl – co se týče přístupnosti k lokalitě za Špejcharem, jsou připravovány možnosti řešení náhradní 

provizorní komunikace do této lokality s tím, že do zahájení stavebních prací bude toto vyřešeno. 

Ing. Jiří Zapadlo – zadávací projektová dokumentace s chodníky původně nepočítala, nicméně současně se stavbou vzniká 

tzv. realizační dokumentace stavby, která již s těmito chodníky počítá a samozřejmě zůstanou zachovány.  

 

Martin Vlasta 

• Jako vlastník domu na Pražské ulici se dotazuje, z jakého důvodu nebyli občané s projektem rekonstrukce této 

ulice seznámeni, a dále se dotazuje, z jakého důvodu není před jeho domem vyprojektováno parkovací stání, 

které tu v současné době je umístěno. O podobě projektu nebyl vyrozuměn, nemohl se k němu vyjádřit a s jeho 

podobou před jeho domem zásadně nesouhlasí.  

PhDr. Karel Bendl – celý proces přípravy projektu trval několik let a po celou dobu se jednotliví vlastníci sousedních 

pozemků měli možnost vyjádřit se jako účastníci řízení. Oznámení o zahájení řízení je zveřejňováno prostřednictvím 

veřejné vyhlášky na úřední desce. Vyprojektovaná parkovací stání nejsou po celé délce ulice, stejně jako v části ulice 

Pražská směrem k městské části Kbel. Parkovací stání jsou umisťována dle určitých norem (rozhledové poměry, rozměry 

aj.). V současné době se již k projektové dokumentaci vyjádřit nelze. Pokud zde byly parkovány automobily, pak se 

nejednalo o oficiální parkovací stání. 

 

Arnold Gruhn 

• Dotazuje, zda je na Pražské ulici po ukončení rekonstrukce počítáno s novými autobusovými zastávkami.  

PhDr. Karel Bendl – ano.  

• Dále se dotazuje na termín otevření nové okružní křižovatky směrem na Jiřice.  

PhDr. Karel Bendl – termín otevření konkrétně neznáme. Ve spolupráci se zhotovitelem se snažíme, aby to bylo co 

nejdříve.  

 

Investiční akce probíhající a ukončené:    

• Nástavba Domova pro seniory – stavba je dokončena. Předání proběhlo 27. 5. 2024 s tím, že drobné vady  

a nedodělky, které nebrání podání žádosti o kolaudaci, budou odstraněny do 10. 6. 2024. Byla instalována dveřní 

křídla a dokončují se práce na montáži terasy a pergoly z dřevěných profilů a práce v interiéru budovy. Na střeše 

objektu byly zasazeny rostliny. Na základě povinnosti instalace generálního klíče byla provedena výměna zámků 

v celé budově.  Slavnostní otevření proběhne dne 26. 6. 2024 v 17:00 hod. Ve stávajících prostorech domova 

byla objednána rekonstrukce dalších dvou klientských pokojů a to ve 3. a 4. NP, která v současné době probíhá. 

Dále nad rámec stavby probíhá výměna podlahových krytin na chodbách z důvodu nutnosti splnění požárních 

požadavků.  

• Nadále pokračují stavební práce v rámci realizace projektu „II/272 Benátky nad Jizerou, připojení na silnici 

III/27212“ (výstavba sestupné komunikace) - probíhá dokončení výstavby okružní křižovatky a je připravována 

další etapa výstavby napojení na D10, most přes D10 a čerpací stanici.  

• Dokončeny jsou práce na akci „Záchyt a smysluplné využití srážkových vod v areálu Domova  

U Anežky“. V rámci tohoto projektu byly umístěny celkem 4 samonosné nádrže, a to na bočních stranách objektu 

o celkovém objemu 64 m3. Proběhlo předání staveniště na akci „Záchyt a smysluplné využití srážkových vod  

v areálu zimního stadionu“.  

• Výměna vodovodního řadu v ulicích Komenského a v Koreji – od začátku měsíce dubna probíhají stavební práce 

na výměně vodovodního řadu v ulici Komenského. V její první části je dokončena pokládka vodovodního řadu 

a dokončují se přepojení jednotlivých domovních přípojek. Společnost H-INTES s. r. o. zahájila stavební práce 

na rekonstrukci povrchu komunikace. V ulici V Koreji probíhá v současné době pokládka nového kanalizačního 

řadu a veřejného osvětlení. Po dokončení prací společnosti VaK MB a. s. bude zahájena úprava povrchu 

komunikace v této ulici prostřednictvím společnosti COLAS CZ a. s. Uskutečnila se informační schůzka se 

zástupcem společnosti Fibernet ve věci pokládky optického kabelu v ulici V Koreji. 

• Rekonstrukce jihozápadní strany oplocení hřbitova v Nových Benátkách – dne 6. 5. 2024 bylo zhotoviteli, 

společnosti STAVBY DENIS s. r. o., předáno staveniště pro zahájení realizace této akce. Proběhla sanace 

podezdívky a byla instalována první část nového oplocení. 

• Oprava střešního pláště ZŠ Pražská - dne 15. 5. 2024 bylo předáno staveniště k realizaci výměny střešního pláště 

na staré budově v areálu ZŠ Pražská. Zhotovitelem se na základě výběrového řízení stala firma Tesařství – Jiří 

Švec. Technický dozor je zajišťován společností Realstav MB, spol. s r. o. 

• Rekonstrukce přízemí ubytovny v areálu tenisového klubu – po vybourání vnitřních prostor bylo provedeno 

vybourání betonové podlahy. Zhotovitelem je firma SARK engineering, s. r. o. 

• Byly zahájeny práce na instalaci elektrické požární signalizace a evakuačního rozhlasu v objektu Domova  

u Anežky. Na budově pak bylo provedeno čištění střešních žlabů, svodů a odtokových gajgrů. 
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• Začátkem měsíce června byla zahájena úprava zpevněné plochy na pozemku p. č. 113/4 v k. ú. Staré Benátky  

u budovy hotelu Bílý páv. Zhotovitelem byla na základě výběrového řízení vybrána firma pana Libora Čapka.  

• Byly dokončeny stavební úpravy dispozic bytové jednotky na Husově náměstí pro adaptaci klientů Domova pod 

lípou. Slavnostní předání této bytové jednotky se uskutečnilo dne 3. 6. 2024 v 9:00 hodin za účasti starosty města 

a pana Mgr. Martina Hrabánka, radního Středočeského kraje pro oblast sociálních věcí. 

• V polovině měsíce března byla realizována výměna části střešní krytiny na hale s technikou v areálu 

Technických služeb města. Zhotovitelem byla na základě schválené cenové nabídky firma Tesařství – Jiří Švec.  

• Byl proveden technický průzkum hřbitovní kaple sv. Martina na hřbitově v ulici Dražická, týkající  

se hlavně pozednic a krovu střechy a odvodnění, které by mohlo být příčinou současného stavu. Na základě 

předaného stavebního průzkumu bude zadán výkaz výměr na opravu. 

• Firma Elektro PBK výměnila osvětlení v čekárně zubních ordinací na Husově náměstí v domě čp. 41.  

Investiční akce připravované: 

• Dne 8. 2. 2024 bylo Středočeským krajem vypsáno výběrové řízení na zhotovitele projektu „II/610 Tuřice – 

Kbel (Benátky nad Jizerou průtah)“ s tím, že termín odevzdání nabídek byl z původního data 12. 3. 2024 

prodloužen do 4. 4. 2024. Po uplynutí tohoto termínu proběhlo samotné výběrové řízení, v rámci kterého byly 

posouzeny všechny zaslané nabídky. Uchazeč, jehož nabídka byla nejnižší, byl na základě hodnotícího procesu 

vyzván k doplnění své nabídky a svou nabídku obhájil. Jako vítězná byla tedy hodnotící komisí vyhodnocena 

nabídka společnosti MI ROADS a. s. - správce, a B E S s. r. o. – společník. Město se na této investiční akci bude 

podílet částkou ve výši 15.684.895,92 Kč s DPH. Celková cena zakázky činí 144.569.420,22 Kč s DPH. 

V nejbližších dnech bude podepsána smlouva o dílo, aby mohly být stavební práce zahájeny co nejdříve. 

Vzhledem k tomu, že zhotovitel je vázán stanovenými termíny, budou stavební práce zahájeny dle stanoveného 

harmonogramu. V první etapě by měla být rekonstruována ulice Pražská v úseku od náměstí Na Burse směrem 

na Předměřice. Stavební práce by měly začít 1. 7. 2024.   

• Co se týče dalších rekonstrukcí komunikací v majetku Středočeského kraje, je připravována rekonstrukce 

komunikace v ulici Mladská, a to v úseku od benzinové stanice k napojení sestupné komunikace u společnosti 

Autokomplex Menčík. V současné době je dále vysoutěžena oprava povrchu komunikace mezi horními 

Benátkami a městskou částí Dražice (od vodárenské věže až po křižovatku na obec Zdětín). Dále je připravováno 

výběrové řízení na dodavatele stavby „Rozšíření zatáčky v ulici Podolecká“. Termíny zahájení uvedených akcí 

však v současné době ještě nejsou známy. 

• Dne 15. 5. 2024 proběhlo zasedání komise pro výběr zhotovitele na akci „Výměna povrchu v tenisovém centru 

v Benátkách nad Jizerou“. Zhotovitelem se na základě výběrového řízení stala firma Precol s. r. o. Předměřice 

nad Jizerou. Ve stejný den se pak uskutečnilo výběrové řízení na akci „Výměna povrchu umělé trávy  

na fotbalovém hřišti“. Zhotovitelem této akce byla vybrána na základě výběrového řízení firma Linhart  

spol. s r. o. 

• Dne 24. 4. 2024 byla podána žádost o dotaci na projekt „Adaptace půdního prostoru ZUŠ Benátky nad Jizerou 

pro potřeby výtvarného oboru“. Odhadované náklady na tuto akci činí cca 12,8 mil. Kč s DPH plus vybavení. 

• Na základě uskutečněného jednání se zástupci firmy Roudnický stavitel je připraven harmonogram oprav 

památek. Byl realizován nátěr fasády u vstupu do zámku a následně bude opraven a natřen sokl zámku u kostela  

a opravena ohradní zeď vlevo od hlavního vjezdu do areálu zámku. Na poslední zmíněnou akci byla podána 

žádost o dotaci v rámci Programu regenerace městských památkových rezervací a městských památkových zón. 

• Na základě požadavku ředitelky ZŠ náměstí 17. listopadu byly zaměřeny 4 učebny a kabinet pro výměnu PVC. 

Dále bylo objednáno čištění žlabů na celé budově. O prázdninách budou v prostorech ZŠ provedeny i další 

drobné opravy. 

• Je zpracován předběžný rozpočet na sanaci sklepních prostor domu čp. 41 (dům J. Krohy) včetně výstavby 

jídelny a rekonstrukce kotelny. Na obě stavby byla podána žádost o stavební povolení. 

• Jsou zpracovány podklady pro podání dotace na rekonstrukci kuchyně školní jídelny v ZŠ Pražská.  

• Výstavba 6. tenisového kurtu – projektová dokumentace k tomuto záměru byla finálně upravena  

a rozeslána dotčeným účastníkům k vyjádření.  

• Bylo předáno aktuální geodetické zaměření komunikace „Na Kosince“ pro projekční činnosti společnosti  

ND CON s. r. o. 

• Proběhla další schůzka s vlastníky bytových jednotek domu čp. 78 ve Vaněčkově ulici ohledně řešení havarijního 

stavu střešní krytiny. 

Uskutečněná jednání: 

• Proběhla schůzka se zástupcem firmy MK Consult, v. o. s., ohledně mapové aplikace KOMPAS a její 

aktualizace.  

• Bylo uskutečněno jednání se zástupci společnosti SIADESIGN Liberec s. r. o. ohledně řešení a podoby veřejných 

prostor náměstí Na Burse.  

• Proběhlo jednání se zástupci Policie ČR a projektantem ohledně dispozice plánované služebny v areálu u objektu 

Polikliniky a zároveň proběhlo zaměření lokality pro účely projekce. 

• Proběhla koordinační schůzka se zástupci Správy městských lesů a Technických služeb města ohledně 

revitalizace parčíku za mostem v ulici třída Osvobozených politických vězňů. 
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Ostatní: 

• Byly dokončeny revize dětských hřišť a sportovišť ve městě. Na základě zaslaných revizních zpráv byly zahájeny 

opravy jednotlivých herních prvků. 

• Astronomickému spolku byly dodány 3 mobilní dalekohledy včetně příslušenství do hvězdárny Benátky nad 

Jizerou. 

• Byla realizována oprava oken v prostorách Muzea Benátecka.  

• Bylo objednáno obnovení cesty k budově hvězdárny v městské části Obodř. U budovy bude vytvořena  

i malá parkovací plocha. Práce provede na základě objednávky pan Zdeněk Boubín. 

• Proběhla likvidace havarijní zeleně v Olšinách a revitalizované nivě řeky Jizery. Jednalo se o škody způsobené 

na zeleni v průběhu zimní povodně a dlouhodobě havarijní dřeviny, které představovaly překážky pro hladký 

průběh povodně a mohly by způsobit další škody na majetku v nižších částech toku řeky Jizery, případně na 

protipovodňových opatřeních.  

• Údržba zeleně - na konci měsíce dubna byla provedena dosadba zeleně kolem odstavné parkovací plochy v ulici 

Mladská. V zámeckém parku byla provedena vertikutace travnatých ploch a byly aplikovány postřiky proti 

zavíječi.  

• Proběhlo čištění a dekomprese umělého trávníku na hřištích u marketu Billa a v ulici U Silvie. 

• Proběhlo zmapování poškození povrchů místních komunikací před realizací oprav výtluků těchto komunikací  

a cyklostezek ve městě. Po zimním období byla provedena oprava polní cesty z lokality „Rabakov“ v městské 

části Dražice směrem k Loděnici. Rovněž byla předána opravená lesní cesta mezi Jiřicemi a odbočkou na Starou 

Lysou. 

• V budově Polikliniky byly vymalovány prostory dětského střediska.  

• Do školní kuchyně MŠ Jizerka byla dodána a následně nainstalována nová multifunkční pánev. 

• Byla poptána společnost Elektrowin, a. s. (zpětný odběr elektroodpadu), na dodání propagačních materiálů pro 

děti. Městu Benátky byly předměty poskytnuty zdarma. 

• Byl zjištěn havarijní stav javorů u objektu tzv. Kafemlejnku na Husově náměstí (otevřená dutina  

a rozsáhlá hniloba v kosterním větvení). Na základě tohoto zjištění bylo doporučeno odstranění laviček  

v dopadové zóně. V době vegetačního klidu budou dřeviny znovu posouzeny a případně nahrazeny novými.  

• Firma Truhlářství Petr Budský opravila poškozené lavičky v zámeckém areálu a kontejnerové stání  

na tříděný odpad u prodejny JIST. Stále probíhají revize a případné drobné opravy i na ostatních kontejnerových 

stáních ve městě. Prostřednictvím Technických služeb města bylo zhotoveno kontejnerové stání u sportovní haly 

Dražice NIBE aréna.  

• V současné době probíhá postupné odstraňování havarijních dřevin v prostoru podzámeckého parku. Současně 

jsou v této lokalitě také postupně opravovány a natírány umístěné artefakty (housenka, medvěd apod.). 

• Ministerstvo financí ČR ukončilo výběr dodavatele na dodávku výpočetní techniky pro stavební úřad. Smlouva 

o dodávce je podepsána. Na nákup techniky byla poskytnuta dotace.  

• I přes opakované urgence nejsou stále zcela dokončeny všechny úpravy okolí a zařízení staveniště  

po dokončení výstavby protihlukové stěny na dálnici D10 v úrovni městské části Kbel.  

Partnerské zahraniční vztahy: 

• Dne 17. 5. 2024 se ve společenském sále Záložna uskutečnil společný koncert žáků základních uměleckých škol 

partnerských měst Benátky nad Jizerou, Modra a Hustopeče. 

• Ve dnech 15. 6. - 21. 6. 2024 se v Liptovském Jánu (Slovensko) uskuteční další ročník mezinárodního 

seniorského tábora.  

Kulturní, společenské a jiné akce: 

• Dne 23. a 26. 4. 2024 se uskutečnily oslavy Dne Země za účasti žáků ZŠ Pražská a ZŠ Husovo náměstí. 

• Dne 12. 3. 2024 se uskutečnila valná hromada TJ Sokol Benátky nad Jizerou.  

• Dne 14. 3. 2024 se ve společenském sále Záložna uskutečnila tradiční akce „Posezení se seniory“.  

• Dne 19. 3. 2024 proběhlo od 18:00 hodin ve sportovní hale Dražice NIBE Aréna slavnostní vyhlášení ankety 

„Sportovec roku 2023 města Benátky nad Jizerou“.  

• Dne 27. 3. 2024 se ve společenském sále Záložna uskutečnil koncert učitelů ZUŠ J. A. Bendy s názvem „Rok 

české hudby“.  

• Ve dnech 13. – 14. 4. 2024 se v bikrosovém areálu v městské části Kbel uskutečnil „Evropský pohár BMX“.  

• Dne 18. 4. 2024 se uskutečnil slavnostní večer prvního ročníku Mladoboleslavské ceny  

za architekturu. Za město Benátky se této akce účastnily referentky odboru správy majetku a rozvoje města. 

• Dne 24. 4. 2024 se ve společenském sále Záložna uskutečnil žákovský koncert ZUŠ J. A. Bendy s názvem „Hraje 

celá rodina“.  

• Dne 1. 5. 2024 se na Husově náměstí konal tradiční Prvomájový jarmark.  

• Dne 4. 5. 2024 se ve sportovní hale Dražice NIBE Aréna uskutečnila mezinárodní soutěž a mistrovství ČR 

v akrobatickém rokenrolu „Dražice cup 2024“.  

• Dne 13. 5. 2024 se ve společenském sále Záložna uskutečnil k oslavám Roku české hudby koncert žáků  

ZUŠ J. A. Bendy.  

• Dne 14. 5. 2024 byl slavnostně zakončen další ročník kurzů v rámci projektu „Vzdělávání benáteckých seniorů“.   
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• Dne 16. 5. 2024 proběhlo zasedání degustačních komisí, které ohodnotily zaregistrované vzorky vín  

na tradiční soutěžní výstavu vín „Benátecký hrozen“. Slavnostní vyhlášení této soutěže spojené  

s ochutnávkou vzorků pro veřejnost se uskuteční v sobotu 8. 6. 2024.   

• Dne 18. 5. 2024 se ve sportovní hale Dražice NIBE Aréna uskutečnila Župní sletová akademie s ukázkami 

skladeb pro XVII. všesokolský slet.  

• Základní škola Husovo náměstí se v tomto roce zapojila do projektu „Cirkus Happy Kids“. Ve dnech  

22. – 24. 5. 2024 probíhala představení žáků, kteří byli rozděleni do 3 skupin a v uvedených dnech předvedli svá 

nacvičená vystoupení.  

• Dne 25. 5. 2024 uspořádal TJ Sokol Benátky nad Jizerou tradiční akci „Cesta pohádkovým lesem“.  

• Dne 29. 5. 2024 se ve společenském sále Záložna uskutečnil koncert absolventů ZUŠ J. A. Bendy. 

• Dne 1. 6. 2024 proběhl Dětský den v městské části Dražice a v městské části Kbel. 

• Dne 2. 6. 2024 pořádala Správa městských lesů ve spolupráci s městem Benátky tradiční akci „Dětský den“.  

• Ve dnech 7. – 8. 6. 2024 proběhnou volby do Evropského parlamentu.  

• Dne 25. 6. 2024 se ve společenském sále Záložna uskuteční „Posezení se seniory“.  

• Ve dnech 26. – 27. 6. 2024 proběhne rozloučení s předškoláky.  

• Ve dnech 28. – 29. 6. 2024 se na fotbalovém stadionu uskuteční další ročník fotbalového turnaje „O pohár 

starosty města – memoriál Jaroslava Krále“. 

 

5) Zprávy místostarostů města 

RNDr. Pavel Štifter 

• Viz zpráva starosty 

 

Ing. Jiří Haspeklo 

• Viz zpráva starosty 

 

6) Zpráva tajemníka městského úřadu 

• Doplňuje, že v rámci partnerských zahraničních vztahů navštívili zaměstnanci města ve dnech 23. – 25. 5. 2024 

partnerské město Modra. Spolupráce mezi oběma městy je hodnocena na velmi dobré úrovni.  

• Srdečně přítomné zve ve dnech 28. – 29. 6. 2024 na fotbalový stadion, kde se uskuteční další ročník fotbalového 

turnaje „O pohár starosty města – memoriál Jaroslava Krále“. 

 

7) Majetkové a organizační záležitosti 

Z důvodu zajištění ochrany osobních údajů podle zákona č. 101/2000 Sb., o ochraně osobních údajů, ve znění pozdějších 

předpisů, je zveřejňováno upravené znění usnesení zastupitelstva města Benátky nad Jizerou s omezeným rozsahem 

zpřístupňovaných osobních údajů. 

 

Usnesení č. 39/2Z/2024 

Zpráva o kontrole usnesení 

ZM 

1. projednalo 

předloženou zprávu o kontrole usnesení 

2. ruší 

usnesení číslo 37/1Z/2024, bod 3, písmeno c) a d) (souhlasilo 21 přítomných zastupitelů) 

3. souhlasí 

s vyřazením usnesení číslo 68/4Z/2023, 71/4Z/2023, 73/4Z/2023, 79/4Z/2023, 109/5Z/2023, 2-7/1Z/2024, 

9/1Z/2024 a 11-36/1Z/2024 (souhlasilo 21 přítomných zastupitelů) 

 

Usnesení č. 40/2Z/2024 

Zápis č. 2/2024 ze zasedání Finančního výboru 

ZM 

1. bere na vědomí 

předložený zápis č. 2/2024 ze zasedání Finančního výboru konaného dne 28. 5. 2024 (souhlasilo 21 přítomných 

zastupitelů) 

 

Usnesení č. 41/2Z/2024 

Zápis č. 2/2024 ze zasedání Kontrolního výboru 

ZM 

1. bere na vědomí 

předložený zápis č. 2/2024 ze zasedání Kontrolního výboru konaného dne 29. 5. 2024 (souhlasilo 21 přítomných 

zastupitelů) 
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Usnesení č. 42/2Z/2024 

Plnění rozpočtu města Benátky nad Jizerou 1. - 4. 2024 

ZM 

1. bere na vědomí 

předložený přehled plnění rozpočtu města Benátky nad Jizerou za 1. - 4. měsíc roku 2024 (souhlasilo 21 

přítomných zastupitelů) 

 

Usnesení č. 43/2Z/2024 

Návrh - rozpočtové opatření č. 2/2024 

ZM 

1. projednalo 

předložený návrh rozpočtového opatření č. 2/2024 města Benátky nad Jizerou 

2. schvaluje 

rozpočtové opatření č. 2/2024 takto: 

Celkové příjmy rozpočtu (tř. 1 až 4) ve výši ........ 408.580.548,79 Kč 

Financování (tř. 8) ve výši .........................…......... 33.507.678,21 Kč 

Fondy (tř. 4) ve výši ....................................……...... 1.410.000,- Kč 

Celkové zdroje ve výši .............................…......... 443.498.227,- Kč 

Výdaje běžné (tř. 5)....................................…........ 236.754.227,- Kč 

Výdaje kapitálové (tř. 6)......................................... 206.744.000,- Kč 

Celkové výdaje rozpočtu ve výši ........................... 443.498.227,- Kč 

 

Závaznými ukazateli jsou v rozpočtu v odvětvovém třídění (paragrafy) dle vyhlášky č. 323/2002 Sb. o 

rozpočtové skladbě ve znění pozdějších předpisů (souhlasilo 21 přítomných zastupitelů) 

3. souhlasí 

v rámci rozpočtového opatření s dalším zhodnocením volných finančních prostředků (souhlasilo 21 přítomných 

zastupitelů) 

T: 30.6.2024  Z: Bc. Jana Košťálová 

 

Usnesení č. 44/2Z/2024 

Návrh - Závěrečný účet města Benátky nad Jizerou za rok 2023 

ZM 

1. projednalo 

předložený návrh závěrečného účtu města Benátky nad Jizerou za rok 2023 

2. schvaluje 

a souhlasí s předloženým návrhem závěrečného účtu města Benátky nad Jizerou za rok 2023 s výhradami,  

na základě nichž přijme územní samosprávný celek a svazek obcí opatření potřebná k nápravě zjištěných chyb 

a nedostatků; přitom vyvodí závěry vůči osobám, které svým jednáním způsobily územnímu samosprávnému 

celku nebo svazku obcí škodu (souhlasilo 21 přítomných zastupitelů) 

T: 30. 6. 2024  Z: PhDr. Karel Bendl 

 

Usnesení č. 45/2Z/2024 

Schvalování účetní závěrky města Benátky nad Jizerou za rok 2023 

ZM 

1. projednalo 

návrh na schválení účetní závěrky města Benátky nad Jizerou za období 1. 1. - 31. 12. 2023 

2. schvaluje 

dle zákona č. 239/2012 Sb. (novela zákona o účetnictví č. 563/1991 Sb.) účetní závěrku města Benátky nad 

Jizerou za období 1. 1. - 31. 12. 2023 (souhlasilo 21 přítomných zastupitelů) 

T: 5. 6. 2024  Z: Bc. Jana Košťálová 

 

Usnesení č. 46/2Z/2024 

Návrh na rozdělení finančních prostředků z Fondu podpory sportu a zájmové činnosti pro rok 2024 - II. kolo 

ZM 

1. projednalo 

návrh na rozdělení dotací v souladu se Zásadami města Benátky nad Jizerou č. 1/2023 pro poskytování dotací  

v roce 2024 - II. kolo v oblasti sportu a zájmové činnosti 

2. schvaluje 

a. poskytnutí dotací z Fondu podpory sportu a zájmové činnosti pro rok 2024 - II. kolo jednotlivým 

právnickým osobám dle předloženého návrhu 

b. uzavření veřejnoprávních smluv o poskytnutí dotací těmto právnickým osobám dle předloženého 

návrhu 
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3. pověřuje 

starostu města podpisem výše uvedených veřejnoprávních smluv (souhlasilo 21 přítomných zastupitelů) 

T: 30. 6. 2024  Z: Ing. Marek Mařík 

 

Usnesení č. 47/2Z/2024 

Návrh na rozdělení dotací v oblasti kultury a dalších volnočasových aktivit pro rok 2024 - II. kolo 

ZM 

1. projednalo 

návrh na rozdělení dotací v souladu se Zásadami města Benátky nad Jizerou č. 2/2023 pro poskytování dotací  

v roce 2024 - II. kolo v oblasti kultury a dalších volnočasových aktivit 

2. schvaluje 

a. poskytnutí dotací v oblasti kultury a dalších volnočasových aktivit pro rok 2024 - II. kolo jednotlivým 

právnickým osobám dle předloženého návrhu 

b. uzavření veřejnoprávních smluv o poskytnutí dotací těmto právnickým osobám dle předloženého 

návrhu 

3. pověřuje 

starostu města podpisem výše uvedené veřejnoprávní smlouvy (souhlasilo 21 přítomných zastupitelů) 

T: 30. 6. 2024  Z: Ing. Marek Mařík 

 

Usnesení č. 48/2Z/2024 

Koupě akcií společnosti Vodovody a kanalizace Mladá Boleslav, a. s. - KAVALIERGLASS, a. s. 

ZM 

1. projednalo 

předloženou nabídku společnosti KAVALIERGLASS, a. s., na koupi 415 ks akcií společnosti Vodovody  

a kanalizace Mladá Boleslav, a. s., do majetku města Benátky nad Jizerou, za kupní cenu ve výši 650.000,- Kč 

2. schvaluje 

nabídku společnosti KAVALIERGLASS, a. s., se sídlem Křížová 1018/6, 150 00 Praha 5 - Smíchov,  

IČ: 47468815, na koupi 415 ks akcií společnosti Vodovody a kanalizace Mladá Boleslav, a. s., se sídlem Čechova 

1151, 293 22 Mladá Boleslav, IČ: 46356983, do majetku města Benátky nad Jizerou, za kupní cenu ve výši 

650.000,- Kč 

3. pověřuje 

starostu města podpisem Kupní smlouvy (souhlasilo 21 přítomných zastupitelů) 

T: 30. 9. 2024  Z: Ing. Marek Mařík 

 

Usnesení č. 49/2Z/2024 

Vyúčtování 1. částky dotace z FPSZC za rok 2024 - SK Benátky nad Jizerou, z. s.; Volejbalový klub Benátky nad 

Jizerou, z. s. 

ZM 

1. projednalo 

a. předložené vyúčtování 1. částky dotace z Fondu podpory sportu a zájmové činnosti SK Benátky nad 

Jizerou, z. s., ve výši 1.358.382,- Kč za rok 2024 

b. předložené vyúčtování 1. částky dotace z Fondu podpory sportu a zájmové činnosti Volejbalového 

klubu Benátky nad Jizerou, z. s., ve výši 1.927.430,- Kč za rok 2024 

2. schvaluje 

a. předložené vyúčtování 1. částky dotace z Fondu podpory sportu a zájmové činnosti SK Benátky nad 

Jizerou, z. s., ve výši 1.358.382,- Kč za rok 2024 (souhlasilo 21 přítomných zastupitelů) 

b. předložené vyúčtování 1. částky dotace z Fondu podpory sportu a zájmové činnosti Volejbalového 

klubu Benátky nad Jizerou, z. s., ve výši 1.927.430,- Kč za rok 2024 (souhlasilo 21 přítomných 

zastupitelů) 

T: 30. 6. 2024  Z: Ing. Marek Mařík 

 

Usnesení č. 50/2Z/2024 

Valná hromada společnosti VaK Mladá Boleslav, a. s. - delegace zástupce města 

ZM 

1. deleguje 

pana Libora Čapka, narozeného dne xxxxx, trvale bytem xxxxxxx, jako zástupce Města Benátky nad Jizerou na 

valnou hromadu společnosti VaK Mladá Boleslav, a. s., se sídlem Čechova 1151, 293 22 Mladá Boleslav, která 

se uskuteční dne 13. 6. 2024. Zástupce je oprávněn na valné hromadě činit veškeré právní úkony, k nimž je 

oprávněno město jako akcionář společnosti VaK Mladá Boleslav, a. s., zejména tedy účastnit se valné hromady, 

hlasovat na ní v souladu se schváleným jednacím a hlasovacím řádem valné hromady společnosti, požadovat a 

dostat na ní vysvětlení záležitostí, týkajících se společnosti, které jsou předmětem jednání valné hromady, 
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podávat návrhy a protinávrhy k projednávanému programu (souhlasilo 20 přítomných zastupitelů, 1 se zdržel 

hlasování) 

T: 13. 6. 2024  Z: Ing. Marek Mařík 

 

Usnesení č. 51/2Z/2024 

Smlouva o zřízení věcného břemene - služebnosti na pozemku parc. č. 246/1 a 247/2 v k. ú. Nové Benátky - ČEZ 

Distribuce, a. s. 

ZM 

1. projednalo 

předložený návrh Smlouvy o zřízení věcného břemene - umístění, provozování, oprava a údržba zař. distribuční 

soustavy (kabelové vedení) mezi Městem Benátky nad Jizerou a společností ČEZ Distribuce, a. s., jejímž 

předmětem je zřízení věcného břemene na pozemku parc. č. 246/1 a 247/2 v k. ú. Nové Benátky a právo provést 

stavbu "Benátky n. J., Dělnická ul., čp. 323/20, 324/18, IP-12-6015564" za jednorázovou finanční náhradu  

ve výši 1.210,- Kč s DPH 

2. schvaluje 

návrh Smlouvy o zřízení věcného břemene - umístění, provozování, oprava a údržba zař. distribuční soustavy 

(kabelové vedení) mezi Městem Benátky nad Jizerou a společností ČEZ Distribuce, a. s., se sídlem Teplická 

874/8, 405 02 Děčín IV - Podmokly, jejímž předmětem je zřízení věcného břemene na pozemku parc. č. 246/1 

a 247/2 v k. ú. Nové Benátky a právo provést stavbu "Benátky n. J., Dělnická ul., čp. 323/20, 324/18,  

IP-12-6015564" za jednorázovou finanční náhradu ve výši 1.210,- Kč s DPH 

3. pověřuje 

starostu města podpisem výše uvedené smlouvy (souhlasilo 21 přítomných zastupitelů) 

T: 30. 6. 2024  Z: Ing. Marek Mařík 

 

Usnesení č. 52/2Z/2024 

Smlouva o budoucí smlouvě o zřízení věcného břemene a dohoda o umístění stavby na pozemku parc. č. 1049  

v k. ú. Dražice - ČEZ Distribuce, a. s. 

ZM 

1. projednalo 

předložený návrh Smlouvy o budoucí smlouvě o zřízení věcného břemene a dohody o umístění stavby - zařízení 

distribuční soustavy - kabelové vedení NN mezi Městem Benátky nad Jizerou a společností ČEZ Distribuce,  

a. s., jejímž předmětem je zřízení věcného břemene na pozemku parc. č. 1049 v k. ú. Dražice a právo provést 

stavbu IZ-12-6004025 na akci "MB-Benátky nad Jizerou, Dražice, čp. 38" za jednorázovou finanční náhradu  

ve výši 2.420,- Kč s DPH 

2. schvaluje 

návrh Smlouvy o budoucí smlouvě o zřízení věcného břemene a dohody o umístění stavby - zařízení distribuční 

soustavy - kabelové vedení NN mezi Městem Benátky nad Jizerou a společností ČEZ Distribuce, a. s., se sídlem 

Teplická 874/8, 405 02 Děčín IV - Podmokly, jejímž předmětem je zřízení věcného břemene na pozemku parc. 

č. 1049 v k. ú. Dražice a právo provést stavbu IZ-12-6004025 na akci "MB-Benátky nad Jizerou, Dražice,  

čp. 38" za jednorázovou finanční náhradu ve výši 2.420,- Kč s DPH 

3. pověřuje 

starostu města podpisem výše uvedené smlouvy (souhlasilo 21 přítomných zastupitelů) 

T: 30. 6. 2024  Z: Ing. Marek Mařík 

 

Usnesení č. 53/2Z/2024 

Zpráva o výsledku elektronických aukcí pozemků p. č. 773/74-75 v k. ú. Dražice pro výstavbu rodinných domů 

ZM 

1. projednalo 

předloženou zprávu o výsledku elektronických aukcí pozemků p. č. 773/74-75 v k. ú. Dražice pro výstavbu 

rodinných domů 

2. bere na vědomí 

oznámení společnosti Stavby Denis s. r. o. o odstoupení od koupi pozemku parc. č. 773/78 o výměře 737 m2  

v k. ú. Dražice za cenu ve výši 3.300.000,- Kč a pozemku parc. č. 773/79 o výměře 732 m2 v k. ú. Dražice  

za cenu ve výši 3.750.000,- Kč s tím, že tyto pozemky budou opětovně nabídnuty k prodeji prostřednictvím 

elektronické aukce, a to včetně pozemku parc. č. 773/74 o výměře 828 m2 

3. schvaluje 

uzavření Kupní smlouvy mezi Městem Benátky nad Jizerou a panem xxxxxxxxx, jejímž předmětem bude prodej 

pozemku parc. č. xxxx o výměře 753 m2 v k. ú. Dražice za cenu ve výši 3.100.000,- Kč 

4. pověřuje 

starostu města podpisem kupní smlouvy (souhlasilo 20 přítomných zastupitelů, 1 se zdržel hlasování) 

T: 30.6.2024  Z: Ing. Marek Mařík 
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8) Interpelace zastupitelů 

MUDr. Lenka Draková 

• Dotazuje se na informaci o možnosti výstavby služebny policie v areálu u Polikliniky. Poukazuje, že původně 

měly být k budově Polikliniky přistavěny prostory pro záchrannou službu.  

PhDr. Karel Bendl – od původního záměru modernizace a rozšíření stávající policejní stanice muselo být z majetkových 

důvodů ustoupeno. Na základě této skutečnosti se uvažovalo o jiné možnosti řešení - výstavby nové policejní stanice s tím, 

že pozemek u budovy Polikliniky byl vyhodnocen jako vhodný z hlediska umístění i zasíťování a dále s tím, že bude 

vyřešeno i majetkové vyrovnání v případě, že by k realizaci výstavby nové budovy došlo. Kamerový systém by se tak 

přesunul do nové budovy a mohly by být rozšířeny stávající prostory pro záchrannou službu. Nicméně v současné době 

je tento záměr pouze ve fázi myšlenky, vyjednávání a hledání možností. Pan starosta dále informuje o jednání se zástupci 

Hasičského záchranného sboru ve věci nevyhovujícího stavu hasičské stanice v ulici Dražická. I zde se hledají možnosti 

řešení.  

 

Jana Vetešníková 

• Dotazuje se, zda by bylo možné zrenovovat dřevěnou sochu hastrmana u MŠ Hastrmánek.  

Bc. Miroslav Kochman (vedoucí odboru SMRM) – v současné době probíhá oprava dřevěných prvků v podzámeckém 

parku. Následně proběhne oprava dřevěných prvků ve městě, včetně tohoto prvku.  

• Dále se dotazuje, z jakého důvodu na fotbalovém turnaji, který proběhne ve dnech 28. – 29. 6. 2024, nehrají 

Benátky.   

Ing. Marek Mařík – jedná se o turnaj ligových týmů.  

• V souvislosti s fotbalovým turnajem se dotazuje na opravu fotbalového hřiště s umělým povrchem a zda jeho 

opravu, resp. částku na opravu nemělo schvalovat zastupitelstvo.  

Ing. Marek Mařík – stav povrchu hřiště v dubnu již neprošel atestací a není možné na něm hrát mistrovské zápasy.  

Ing. Jiří Janda – o výše uvedené skutečnosti byla informována rada města, která schválila cenovou nabídku na opravu  

a částka byla zakomponována do rozpočtové změny, která byla dnes schválena.  

PhDr. Karel Bendl – doplňuje, že postupně se budou měnit umělé povrchy všech hřišť ve městě, a to dle jejich stavu.   

 

Ing. Jiří Haspeklo 

• Apeluje na všechny spolky, aby hlídaly dodržování podmínek pro přidělení dotací, a to především termíny.  

Jana Vetešníková – navrhuje, zda by podmínky pro přidělování dotací neměly být konkrétnější.  

Ing. Marek Mařík – poukazuje na to, že čím jsou podmínky konkrétnější, tím je proces kontroly složitější. 

Mgr. Vladimír Němeček – poukazuje na to, že čím více podmínek je nastaveno, je proces kontroly složitý pro obě strany. 

Ing. Jiří Janda – případná aktualizace zásad by měla proběhnout ve spolupráci se zástupci sportovních klubů, aby 

podmínky byly praktické.   

 

9) Náměty a připomínky občanů 

RNDr. Milan Procházka 

• Dotazuje se, zda bude v souvislosti s projektem názvem „II/610 Tuřice – Kbel (Benátky nad Jizerou, průtah)“ 

zrekonstruován i kruhový objezd u Penny marketu.  

PhDr. Karel Bendl – ano, tento kruhový objezd je do uvedeného projektu zařazen.  

• Dále se dotazuje, zda je již znám termín rekonstrukce komunikace v městské části Kbel podle dálnice D10.  

Bc. Miroslav Kochman (vedoucí odboru SMRM) - tento týden se uskutečnila koordinační schůzka se zástupci společnosti 

Vodovody a kanalizace Mladá Boleslav, a. s., ohledně stavu podzemních sítí. Stavební práce by měly být zahájeny 2. 7. 

2024.  

• V souvislosti s výše uvedenou lokalitou děkuje panu Kochmanovi za veškerou snahu a jednání ve věci odklizení 

zařízení staveniště po dokončení výstavby protihlukové stěny na dálnici D10 a poukazuje na to, že stále není 

dokončeno těsnění v délce cca 15 m pod protihlukovou stěnou a je zde stále jedna betonová skruž. Děkuje  

za posekání trávy a úpravu okolí.  

• Dotazuje se v souvislosti s probíhající výstavbou nové okružní křižovatky směr Jiřice, zda bude při napojování 

této okružní křižovatky na stávající komunikaci uzavřen sjezd/nájezd na dálnici D10, či bude provoz pouze 

omezen.  

PhDr. Karel Bendl – v okamžiku, kdy bude okružní křižovatka v takovém stavu, kdy na ní bude moci být realizováno 

napojení, bude sjezd a nájezd od Prahy uzavřen. Ze strany zhotovitele (firma Strabag a. s.) je garantováno, že stavební 

práce budou realizovány v co nejkratším možném termínu. Nicméně konkrétní časový úsek nelze přesně vymezit. 

V souvislosti s opravami komunikací doplňuje pan starosta informaci, že ulice Mladská přejde z vlastnictví Středočeského 

kraje do majetku města s tím, že ještě před předáním bude realizována oprava povrchu a dále bude poopraven kruhový 

objezd u marketu Lidl, kruhový objezd u marketu Penny a nově vybudován kruhový objezd Na Burse.  

• Dále se dotazuje v souvislosti s rekonstrukcí ulice Pražská na trasu autobusové linky č. 315, která  

je nejdůležitějším spojem směr Černý most.  

PhDr. Karel Bendl – v současné době o objízdné trase autobusových linek nemáme informace. Předpokládá se,  

že dopravce objízdné trasy zveřejní, jakmile budou stanoveny. 
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10) Různé, závěr 

Na závěr poděkoval pan starosta všem přítomným za účast a průběh zasedání. Popřál hezké prožití prázdnin a léta. 

 

Jednání bylo ukončeno v 19.00 hodin.  

Zapsala: Lucie Cachová.  

Zápis byl vyhotoven dne 11. 6. 2024. 

 

 

 

 

 

               MgA. Milan Kolář                                                                                      PhDr. Karel Bendl 

                    ověřovatel                            starosta města 

                    


